
Referat kollegierådsmøde 
Den 25-09-2019 kl 20:00 

1. Fremmødte 

- Sebastian 3230 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- David 1033 

- Joachim 1036 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- Joachim med k 3056 - Barbestyrelsen 

- Thomas Godtfredsen 1131 - Barbestyrelsen 

- Christina med dobbelt f (husk det stumme Q) 3128  

 

3. Lukkede punkter (persondata fortrolighed) 

LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- Motionsudvalget har officielt skiftet formand. Den nye formand er Simon Agerbo, Simon Ehmsen 
er stadig næstformand.  

 

6. Nyt siden sidst 

- Musikudvalget arbejder med at opsætte lydisolering. De er i gang med at måle op m.v.  



- beboermødet har været afholdt, se under felt 9.  

- Fejl hos banken, gamle navne på de lister som lå hos baren. Skal der en ekstra mand på så vi har 
mulighed for at komme på kollegianerforeningens konto. Opgaven er p.t. delvist hos 
bilagskontrollanterne. Ikke nødvendigt.  

 

 

7. Konto Update 

- 180.000 

 

 

8. Bar bestyrelsen: 

1: Ombygning 

- TG 1131, ombygning af sprutbaren så det bliver lidt mere anvendeligt. Udkastet er 16.000 
på kollegiets budget.  

- Claus (portner) mener at det går ind over hans budget. 
-  I forbindelse med ombygningen vil barbestyrelsen gerne lave et udvalg som kan tage hånd 

om ombygningen bestående af repræsentanter: (1) fra Barens bestyrelsen, bartenderne (2), 
fra FU (2), og fra kollegianerrådet (1).  

- Ombygningen inddrager det mere eller mindre ubrugte rum som ligger ved siden af baren, 
og med det indhak som huser bordtennisbordet som udskænkningsområdet.  

- Forslaget er vedtaget.  
- Det skal meldes på grupperne når der er en tidshorisont. 
- Håbet er at være klar til den 26/10, halloweenfesten.  



-  Billedet viser udskænkningsområdet og baglokalet. 

 

2: Lys til dansegulv 

- Godkendt på tidligere møde, omkring sidste efterår.  
- Den gang stod H.C. for det.  
- Barbestyrelsen står for det.  

 

3: Lyd og fester (fra beboermødet) 

- på beboermødet var der ønske om at sætte musik systemet offentligt tilgængeligt, sådan at det 
kunne bruges til fester udenfor barens åbningstid.  

- forskellige tekniske løsninger diskuteres.  

- Det mest ladsiggørlige forslag er en ekstra bluetooth højttaler som kan spille mindre højt, så vi 
undgår støj uden for åbningstiden, men stadig giver folk mulighed for at høre musik på HUSET.  

- hvilket budget.  primært kollegianerrådets budget, evt. delvist  

- Joakim 3056 og David 1033 kigger på et par forslag på bluetooth højttaler som kan opsættes til 
fest uden for åbningstider.  

 

9. Evaluering af beboermøde  

- der skal lægges flere oplysninger ud før mødet.   

- Klarhed over hvad pointen med punkterne er.  

- Q-park skal lægges ud til køkkenerne. Elektronisk eller ingenting.  



- Larm tages op omkring HUSET.  

- Rygning har vi ikke lovhjemmel til at ændre på.  

 

10. Trøjer  

- udvalgene efterspørger trøjer, overvejes om der skal købes ind alt i alt.  

- Hvis der er nok der skal bruge det vil vi lave det. Som minimum 10.  

- vi sender en rundspørge til udvalgene.  

 

11. general forsamling 

- Hvad skal vi have på general forsamlingen? 

- Anders laver et rough draft og begynder at sætte de punkter på til næste gang.  

- p.t. valg, q-park og husordenen.  

- vedtægter og forretningsorden skal kigges igennem.  

- oplæring af ny kasserer. Finde en eller anden til det. Drejebog til kasserer.  

- nye vinduer og døre i blokkene.  

 

12.Planlægning af næste møde 

- booking af lokaler.  

 

13.Punkter til næste gang 

- Der skal kigges på husdyrordenen i forhold til rækkefølgen  af nogle papirer og hvornår man kan 
få dem.  

- Følge op på situationen med Bryg udvalget.  

- Printerne  restriktion på hvad der printes, pga. prisen.  

- opfølgning med baren på hullet i væggen?.  

 

14. Evt. 

-  Rettelse på ansøgningen så det kan ses lettere at der kræves 2 beboere i blok 2 lejlighederne.  



- lukning af hjemmesidens kontaktformular, den bruges stort set kun til ubrugeligt bras, evt. 
ændre på hvor der står noget om accomodation, vi har lige modtaget en ansøgning igen.  

- Christina med dobbelt f (husk det stumme Q) 3128: ønske om at holde sumpskildpadder.  

- aftales at det kommunikeres med portnerne og tages derfra.  

-  

 


